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Ioan 1: 1-3     "La început era Cuvântul, şi Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu" 
 
 Cuvântul era în Dumnezeu; El era Dumnezeu. El a fost gândul Lui care a fost cu El tot timpul. Gândul 
lui Dumnezeu este la fel de etern ca şi cum este Dumnezeu. Amin! 
 Aici vine aceea! Gândul lui Dumnezeu a fost Cuvântul Lui. "La început..." (Aceea este în eternitate acum, când a 
început începutul, timpul)...."La început a fost Cuvântul,..." (Gândurile lui Dumnezeu)... "Şi Cuvântul era cu Dumnezeu, 
şi cuvântul era Dumnezeu". Vedeţi? Gândul Său era ceea ce El era. La fel şi voi. Ceea ce este gândul tău, aceea este ceea 
ce tu eşti. Nu contează că tu încerci să trăieşti prin altceva, gândurile tale este ceea ce tu eşti. Tu poate că ai reuşi să mergi 
încercând să acţionezi ca un om drăguţ, dar în adâncul inimii tu eşti un adulter, şi orice altceva este aceasta, aceea este 
ceea ce tu eşti, gândurile tale. Şi gândurile lui Dumnezeu au fost cuvântul Său, Acela a fost cu El şi în El , şi Acela era 
Dumnezeu. 
 La început a fost Cuvântul, şi Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu. Şi Cuvântul S-a făcut trup. 
Gândul lui Dumnezeu a fost exprimat într-un trup omenesc, a fost făcut trup şi a locuit printre noi. Iată aceea. 
ÎNTELEPCIUNE CONTRA CREDINTA -- JEFF.IN  V-3 N-17  SUNDAY_  62-0401  27-3   
 

 Aţi observat voi? Abel, când el a oferit jertfa perfectă (prin care Dumnezeu a mărturisit că el era neprihănit), Abel 
a junghiat mielul pe stâncă, şi Abel a murit pe aceeaşi stâncă cu mielul lui. 
 Şi fiecare credincios cae vine la Christos, trebuie să vină la aceeaşi cruce a renunţării de sine, şi să moară acolo cu 
Mielul, cu Mielul său. Să moară faţă de gândurile lui; să moară faţă de gândirea lui mintală. Doar trebuie să ia ceea ce 
Duhul Sfânt spune în inima Lui, apoi să trăiască pentru Christos. 
CHRISTOS -- PHOENIX.AZ  MONDAY_  55-0221  E-17   
 

 Şi acum, un "Cuvânt" este "un gând exprimat". Mai întâi, trebuie să fie un gând, apoi el devine un cuvânt; pentru 
că tu nu vorbeşti vorbele tale fără vreun gând.(fără să gândeşti mai întâi). 
 Când vorbim în limbi, noi nu avem nici un gând (1 Corinteni 14: 13-14); este Dumnezeu luând gândurile; este 
Dumnezeu folosind buzele noastre. Noi nu gândim sau nu cunoaştem ceea ce spunem când vorbim în limbi, dacă acesta 
este o vorbire inspirată. Cânt tu interpretezi, tu nu ştii ceea ce spui; tu doar o spui; sta este totul. Vedeţi? Acela este 
Dumnezeu. Şi profeţind, tu nu foloseşti gânirea ta proprie; acela este Dumnezeu (1 Corinteni 14: 1-3), pentru că tu 
(atunci) spui lucruri pe care în mod obişnuit tu nu te-ai gândi că le spui. 
ABSOLUTUL --  JEFF.IN  V-3 N-18  SUNDAY_  62-1230M  10-5  
  

 Deci,"La început era Cuvântul," aceasta este atât cât putem noi merge înapoi, prin Aceasta, prin teologie. Dar 
înainte de cuvânt, Aceea era un gând, şi un gând a fost manifestat. Înţelegeţi voi ce vreau eu să spun? Acum, aceea este 
cum El a spus  aceea. Mai întâi El a gândit, şi El a vorbil Cuvântul, şi Căvântul S-a făcut manifest. Oh, cât de infailibil 
este Dumnezeu! Observaţi, fiecare gând, când el este vorbit. 
 Şi fiecare Cuvânt din Biblie este gândul lui Dumnezeu aşezat în formă de sămânţă, care, dacă este primit într-o 
fiinţă omenească, şi vorbită prin acelaş gând care a însufleţit (materializat) Biblia, aduce lucrurile la înplinire. Înţelegeţi 
ce vreau eu să spun? Cât de puternică poate fi Biserica? Biblia spune, "Lăsaţi gândul care era în Christos să fie în voi  
(Filipeni 2: 5). Omul nu este altceva decât ceea ce gândeşte el în inima lui (Prov.23:7)". Acum gândurile voastre dacă ele 
devin exprimate.... 
 După cum Dumnezeu a spus, "Să fie acolo o lume" (Geneza 1: 3-26). Înainte de a putea fi o lume, acolo trebuia 
să fie un gând. Deci, Dumnezeu în creaţie, a creat lumea prin Gândul Său mai întâi, apoi l-a vorbit, şi gândul exprimat s-a 
manifestat, a devenit material. Înţelegeţi ce vreau eu să spun? 
 Acum, dacă acelaş Duh care a zis, "Să fie Lumină", şi acolo a fost Lumină, care a spus, "Să fie aclolo nişte 
copaci", şi acolo au fost nişte copaci; şi dacă aceeaşi gândire (gând) care a fost în Christos este în voi, cu cât mai mult voi 
aţi putea spune, "Acolo să nu mai fie cancer", şi el ar fi dus, "Acolo să fie ochii orbilor deschişi", şi ar fi aşa, Vedeţi? Este 
gândul vostru. Isus aspus, "Adevărat...." 
 Voi spuneţi, "Acela a fost Isus". Dar stai un moment. El a spus, "Aveţi credinţă în Dumnezeu. Pentru că adevărat, 
adevărat, vă spun vouă, dacă voi veţi spune acestui munte, Mişcă-te de aici şi aruncă-te în mare, şi nu vă îndoiţi în inima 
voastră, ci credeţi că ceea ce aţi spus, se va întâmpla, voi veţi avea orice lucru veţi cere." Este acee corect? "Voi veţi avea 
aceea, nu eu, voi veţi avea aceea" Ce putere a fost dată Bisericii....(Marcu 11: 22-23). 
 Acum, voi o puteţi exprim aceea printr-o concepţie mintală, dar dacă aceasta devine o descoperire directă de la 
Dumnezeu, că voi o vedeţi înainte ca ea să se întâmple, şi o exprimaţi într-o formă de cuvânt, acel cuvânt va ţine şi va 
deveni material (va lua fiinţă); un gând exprimat. Oh, doamne, cum a putut Dumnezeu.... Vedeţi ?   



Dacă inima voastră şi mintea voastră este în felul acesta, şi umplută cu Duhul lui Dumnezeu, până când gândurile 
voastre devin gândurile Lui... Amin. Acolo sânteţi voi. Când gândul vostru şi călăuzirea voastră, şi conducerea voastră, 
devin un loc direct, sau o directă inspiraţie a Duhului Sfânt care  mişcă trupurile voastre muritoare... Oh, doamne. 
 Ce fel de oameni ar trebui noi să fim? Dacă acel real Duh Sfânt vă pătrunde trupurile voastre, sau vă umple de 
putere, într-atât că voi nu mai folosiţi gândurile voastre proprii, voi nu vă mai folosiţi mintea voastră, voi nu vă mai 
folosiţi părerile voastre; ci Duhul Sfânt vă zideşte pe voi într-atât, încât gândurile voastre şi fiinţele voastre este Duhul lui 
Dumnezeu exprimat Însuş prin voi, ce fel de biserică am fi noi atuncea? 
 Ce fel de oameni ar fi aici, în această dimineaţă, dacă acest Tabernacol Branham, în această dimineaţă, ar fi atât 
de umplut de prezenţa lui Dumnezeu, de ce, când voi chiar nu vă mai folosiţi mintea voastră de loc, voi nu vă mai folosiţi 
gândurile voastre, voi nu mai aveţi vreo variantă a voastră proprie, ci doar vă lăsaţi conduşi de Duhul....? 
 "Şi cei care sânt fii lui Dumnezeu, sânt conduşi (călăuziţi) de Duhul lui Dumnezeu" (Romani 8: 14). Atunci când 
elementul uman merge afară, şi Duhul lui Dumnezeu umple locul rămas, când tu te goleşti pe tine însuţi, (amin), atunci va 
fi aceea că Biserica în puterea de învierea Însăşi a Domnului Isus Christos, va umbla pe urmele (paşii) Lui, în puterea Lui, 
în gândurile Lui, în fiinţa Lui, în mişcările Lui.... Înţelegeţi voi ce vreau să spun? Atunci gândurile voastre vor deveni 
cuvinte, şi cuvintele vor deveni lucruri materiale (vor lua fiinţă). Aceea este când Biserica în puterea ei.... 
 Eu cred că ea este pe drumul ei, acela că atunci Biserica va fi atât de învelită în Christos, Duhul Sfânt, felul 
omenesc atât de departe de ei înşişi, încât ei nu se mai văd pe ei înşişi, ei nu mai au nici un gând decât să slujească pe 
Dumnezeu. Şi gândurile lor sânt date laoparte. Ei refuză lucrurile lumii. Ei doar se mişcă în Duhul, trăiesc în Duhul, se 
mişcă în Duhul, umblă în Duhul, deci împlinesc legea lui Christos. Atunci, dragostea lui Christos în inima omenescă 
(Romani 5: 5), mişcându-se în Duhul Sfânt, măreaţa şi minunata Biserică va merge înainte cu putere şi Divinitate, pentru 
că Divinitatea va descoperii în fiinţele umane prin Duhul Sfânt aducând la împlinire gândurile minţii lor. 
 Gândurile noastre merg diferit. De multe ori noi mergem şi spunem, "Ce mai faci frate,?" Şi tu nu o ai 
(intenţionezi) în inima ta. De multe ori tu zici, "Eu sânt asta şi cealaltă. Eu voi face asta sa u cealaltă" Tu nu o doreşti cu 
(în) inima ta. Vedeţi? Eu nu o doresc intenţionat (într-adevăr) cu inima mea. 
 Dar când tu poţi deveni atât de mort faţă de lucrurile lumii, încât Christos este mai întâi, (primul în toate), 
Christos este totul, atunci toată (întrega ta) înfăţişare este a Duhului Domnului Isus Christos, El are controlul deplin - 
total. Atuncea este când gândurile tale vor fi curate. Gândurile tale vor fi pure. 
 Mulţi oameni spun, "Ei bine, religia vine din inima ta". Acolo nu sânt facilitaţi mintale în acel mic lucru (mică 
fiinţă) numită "inimă". Tu nu poţi gândi cu inima. Biblia spune, "După cum este (gândeşte) omul în inima lui, aşa este el". 
Tu nu poţi gândi cu inuma ta.Tu nu poţi, pentru că acolo nu este nimic mintal cu care tu poţi să gândeşti. Isus nu vorbea 
de fiinţa fizică; El vorbea de fiinţa suranaturală. 
CUVÂNTUL A DEVENIT TRUP - CĂLĂTORIA IN INDIA --  JEFF.IN  V-26 N-5  SUNDAY_  54-1003M   173-185   
 

 "Aşa cum un om gândeşte..." Trebuie să devină un gând înainte ca el să devină un cuvânt. Şi un cuvânt exprimat, 
se materializează. Eu cred din toată inima că eu sânt un Creştin, pentru că eu am acceptat pe Domnul Isus Christos; 
(chiar) dacă eu nu strig, dacă eu nu mă mişc, dacă eu nu fac nimic. În inima mea, eu cred mai întâi, că Christos a murit 
pentru mine, în locul meu. Amin. Eu accept aceasta ca un Creştin; eu o cred ca un Creştin; şi atunci aceasta este în inima 
mea. Apoi eu o exprim într-un cuvânt, "Eu sânt un Creştin". Haleluia.! Apoi eu încep să umblu ca un Creştin, să vorbesc 
ca un Creştin, să trăiesc ca un Creştin, să fiu ca un creştin. Şi după roadele mele, eu sânt recunoscut de lume ca fiind un 
Creştin. Haleluia.! 
CUVÂNTUL A DEVENIT TRUP - CĂLĂTORIA IN INDIA --  JEFF.IN  V-26 N-5  SUNDAY_  54-1003M   213 
 

 Noi sântem Creştini prin credinţă. Prin Harul lui Dumnezeu, noi sântem Creştini (Efeseni 2: 8-9). Vedeţi? 
Dumnezeu în mila lui infinită, ne-a chemat pe noi ca să fim reconciliaţi către El prin Fiul Său, Isus Christos. Aceea o 
stabileşte. Nu ceea ce noi am făcut, ceea ce El a făcut; El a schimbat sufletul meu de la lucrurile lumii către lucrurile lui 
Dumnezeu, de la cursele de cai, şi jocuri, şi adulter, şi minciună, şi furat. El a schimbat sufletul meu, a schimbat gândirea 
mea; şi atunci gândurile mele au devenit atât de reale încât ele devin cuvinte pe buzele mele, şi ele se materializează (iau 
fiinţă), şi acum eu sânt un Creştin. Aceasta mă face pe mine o persoană diferită. Aceea v-a făcut pe voi. Vedeţi?  
CUVÂNTUL A DEVENIT TRUP - CĂLĂTORIA IN INDIA --  JEFF.IN  V-26 N-5  SUNDAY_  54-1003M   216 
 

 Când Dumnezeu vorbeşte ceva, trebuie să se întâmple; pentru că este gândul Lui mai întâi, apoi Cuvântul Lui 
exprimat. Atunci nu este nimic.... Nu contează ce vine sau merge, trebuie să se întâmple. Oh, nu puteţi voi vedea 
Cuvântul infailibil? Oh, doamne.  
CUVÂNTUL A DEVENIT TRUP - CĂLĂTORIA IN INDIA --  JEFF.IN  V-26 N-5  SUNDAY_  54-1003M   230 
 

 Deci, dacă tu vorbeşti un lucru şi gândeşti altul, tu mai bine te opreşti să faci aceasta. Adu-ţi gândurile tale cu 
Dumnezeu. Păstrează-le pure, curate, şi stai chiar acolo cu ele, şi vorbeşte acelaş lucru tot timpul. Vedeţi? Nu spune, "Ei 
bine, eu voi spune că eu cred; dar eu voi merge să aflu aceea (voi vedea eu)". Tu doar crede aceea. Amin. 
PRIMA PECETE  --  JEFF.IN  MONDAY_  63-0318   134-2  {117}    


